
Socialliberal politik med hjärtat åt höger

Fråga till Ordförande Utbildningsnämnden gällande grundsärskola #4

Idag verkar det svårt att särskilja kostnaden för fritidsverksamhet kontra skolverksamhet.
Ur tjänsteskrivelse daterad 2019-03-06 "Information om Särskola" går att utläsa:
"Noterbart är att fritidshem ska erbjudas till och med vårterminen det år då eleven fyller 13
år (14 kap. 7 § skollagen (2010:800)). Elever i grundsärskolan som efter det inte klarar
sig själva före eller efter skoldagen eller under skollov har rätt till korttidstillsyn enligt 9 §
punkt 7 lagen (1993:387) om stöd och service till vissa funktionshindrade, LSS. Vilket då
ska bekostas av socialnämnden."

Jag tolkar det som att Utbildningsnämnden/förvaltningen lärt sig något nytt och ser/har
"noterat" en möjlighet till besparingar.

Frågan blir då hur detta har kommunicerats till Socialnämnden/förvaltningen. Har denna
nyhet/förändring kommunicerats så att mottagande förvaltning har kunnat budgetera för det?
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